

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 12-03-2023 12:42:08 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: 12-03-2023 12:42:08 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of BANK AL ETIHAD cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 18-04-2023 at WEBEX to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة بنك الإتحاد دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 18-04-2023 الساعة 11:00 في WEBEX وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)</p>
<p>The bank's authorized, subscribed and paid-up capital consists of (200,000,000) two hundred million dinars, divided into (200,000,000). Two hundred million nominal cash shares of equal value each of one Jordanian dinar. The Bank aims to actively contribute to achieving the following objectives: a. Mobilizing business management and employment b. Developing the Jordanian infrastructure, and strengthening its cooperation with the Arab financial markets traded. c. Providing financial services and technical expertise to its clients at the foreign and international levels. d. Financial Leasing .</p>	<p>1. المادة (7) من عقد التأسيس والمادة (9) من النظام الاساسي (رأس المال) يتكون رأس مال البنك المصرح به والمكتتب والمدفوع من (200,000,000) مئتان مليون دينار مقسمة الى (200,000,000) مئتان مليون سهم نقدي إسميه متساوية قيمة كل منها دينار واحد. المادة (5) من عقد التأسيس والمادة (6) من النظام الاساسي (غايات البنك) يهدف البنك الى الإسهام الفعال في تحقيق الغايات التالية: أ. تعبئة المدخرات والرساميل وتشجيع توظيفها أو استثمارها لحساب البنك أو لحساب الغير، في النشاطات الإقتصادية ومشروعات التنمية الأردنية، وله أن يقوم بمثل هذا التوظيف أو الإستثمار في العالم العربي أو الخارج وفق التشريعات المعمول بها في المملكة. ب. تطوير بنية القطاع المالي الأردني وتعزيز تعاونه مع الأسواق المالية العربية والدولية. ج. تقديم الخدمات المالية والخبرات الفنية لعملائه على الصعيدين المحلي والخارجي. د. التاجير التمويلي.</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>
<p>Approval to raise the bank's capital by 40 million Jordanian Dinar/share to become (200) million Jordanian Dinar/share instead of (160) million Jordanian Dinar/share by capitalizing part of the bank's retained profits as it was on 12/31/2022 and distributing them to shareholders as free shares each in proportion to his contribution</p>	<p>الموافق على رفع رأسمال البنك بقيمة 40 مليون دينار/ سهم ليصبح (200) مليون دينار/ سهم بدلا من (160) مليون دينار/ سهم عن طريق رسملة جزء من الارباح المدوره للبنك كما هي في تاريخ 2022/12/31 وتوزيعها على المساهمين كأسهم مجانية كلابنسبة مساهمتهم.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: sora alayoub</p>

User Name: sora alayoub	
-------------------------	--